
Obec Petrovce - Obecný úrad, Petrovce č. 89,  094 31  Hanušovce nad Topľou.

Z á p i s n i c a
z 14.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Petrovciach konaného dňa 7.10.2024

 o 18.00 hod. v zasadačke obecného úradu. 

Návrh programu rokovania:
1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí.
5. Prejednanie a schválenie kúpy vianočných závesných ozdob.
6. Prejednanie  a schválenie  nákladov  na  stretnutie  s jubilantami  dňa

27.10.2024.
7. Prejednanie a schválenie nákladov na Mikuláša 2024.
8. Prejednanie a schválenie prenájmu uvoľneného jednoizbového bytu. 
9. Prejednanie  a schválenie  Zmluvy...  a ceny za   prekládku optického kábla

v lokalite Kamence zmluvnou firmou Michlovský, spol. s. r. o. 
10.Prejednanie a schválenie výstavby oporného múru k spevneniu a rozšíreniu

komunikácie „Na ulici“ ( RD s. č. 116 ).
11.Prejednať a schváliť zmenu otváracích hodín Pohostinstva v budove COOP

Jednota, Petrovce 28 – žiadateľ p. M. Adam.
12. Informácia o stave prác na výstavbe vodovodu a kanálu v lokalite IBV 9.
13. Informácia  k pripravovaným zmenám v odpadovom hospodárstve  –  zber

textilu, po 01.01.2025
14.Vyhodnotenie podujatia „Stretnutie pod Lysou dňa 11.08.2024“.    
15.Zhrnutie prijatých uznesení k jednotlivým bodom programu.
16.Záver.

  

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Miroslav Bobrik.

2.   Do  návrhovej  komisie boli  starostom  navrhovaní Ing.  Peter  Hadbavný  a Rastislav
Rozkoš za overovateľov zápisnice p. Andrej Čurlík a p. Martin Čurlík. Za zapisovateľku bola
určená p. Gajdošová. Všetci prítomní poslanci podľa priloženej prezenčnej listiny, schválili
tento návrh. 

3. Program obecného zasadnutia bol prítomnými poslancami jednomyseľne schválený. 

4. Pri kontrole plnenia uznesenia z predchádzajúcich zasadnutí bolo starostom  konštatované,
že doposiaľ nebol splnený  jeden bod z uznesenia č. 13 a to bod 6. , vybudovanie dočasného
premostenia  v lokalite Kamence. Túto úlohu predpokladá zrealizovať prostredníctvom  firmy
vykonávajúcej výstavbu vodovodu a kanalizácie na stavbe IBV 9.  

5. Prejednanie a     schválenie kúpy vianočných závesných ozdob.    bolo prítomnými poslancami
prejednané.  Starosta  prítomných  zoznámil  s úpravou  nových  bodov  prípojných  miest  na



umiestnenie   terajších  vianočných  ozdob  a zároveň  upozornil,  že  týmto  už  končí  ich
životnosť, preto navrhol postupne ich dopĺňať. Upozornil, že preposlal poslancom ponukový
list  so zoznamom ozdôb, kde sa mu podarilo  dojednať výrazne zľavy u dodávateľa.  P.  A,
Čurlík uviedol,  že súčasné ozdoby opravuje spoločnosť Edizon vo Vranove n/T a zároveň
navrhol  zhotovenie  ďalších  10  nových prípojných  miest  s dokúpením nových  vianočných
ozdôb. S týmto sa stotožnili všetci prítomní poslanci a schválili zakúpenie 10 ks. Vianočných
ozdôb,  v celkovom  náklade  do  1200,-€  a zhotovenie  10  nových  prípojných  miest,
spoločnosťou VSD, ktorá vykonávalo zhotovenie verejného osvetlenia. Starosta potvrdil, že
toto prejedná so zhotoviteľom.
  
6. Prejednanie a     schválenie nákladov na stretnutie s     jubilantami dňa 27.10.2024.  
Všetci  prítomní  poslanci  odsúhlasili  zabezpečenie  stretnutia  s  jubilantmi  dňa  27.10.2024
v rovnakom rozsahu, ako v r. 2023. 
 
7. Prítomní poslanci      schválili zabezpečenie darčekov na Mikuláša dňa 6.12.2024   v sume 8 €
pre detí od 0 rokov až po deti navštevujúce 4. ročník Základnej školy v Petrovciach. 

8. Prejednanie a     schválenie prenájmu uvoľneného jednoizbového bytu.  
Poslanci žiadali  preveriť  potrebné podklady k prihláseným uchádzačom o nájomný byt. Po
preverení  bude záujemcom zaslaná odpoveď. V evidencií sú tri podané žiadosti: - P. Orečný
N. Adamišinová a M. Balog. Za prerokovanie tohto bodu v priebehu  42. týždňa sú všetci
prítomní poslanci.

9.  Prejednanie  a     schválenie  Zmluvy...  a     ceny  za       prekládku  optického  kábla  v     lokalite  
Kamence zmluvnou firmou Michlovský, spol. s. r. o. 
Pán starosta oboznámil prítomných poslancov so Zmluvou od firmy Michlovský spol. s. r. o.,
ktorá  je  výhradnou  zmluvnou  servisnou  firmou  spoločnosti  Orange  Slovensko,  a.  s.  na
prekládku  optického  kábla  v lokalite.  Spoločnosť  v uvedenej  zmluve  vyčíslila  náklady  na
uvedenú  prekládku  vo  výške   25 719,92 €  bez  DPH.  K tomu ešte  pribudnú  náklady  za
výkopové práce.  Starosta  uviedol,  že v minulosti  komunikoval  so zástupcami firmy,  ktorá
zapríčinila  pretrhnutie  kábla.  V tomto  období  mal  prísľub,  že  tieto  výkopové práce  firma
vykoná ako kompenzáciu, vo vlastnej réžii, no momentálny stav bude potrebné preveriť.
Všetci  prítomní poslanci  schválili   zmluvu a cenu za prekládku optického kábla v lokalite
Kamence.

10. Prejednanie a     schválenie výstavby oporného múru k     spevneniu a     rozšíreniu komunikácie  
„Na ulici“  (  RD s.  č.  116 ). Všetci  prítomní  poslanci  odsúhlasili    výstavbu betónového
oporného múra ešte tohto roku 2024.  

11.  Prejednať  a     schváliť  zmenu  otváracích  hodín  Pohostinstva  v     budove  COOP  Jednota,  
Petrovce  28 – žiadateľ  p.  M. Adam. Všetci  prítomní  poslanci  schválili  zmenu otváracích
hodín v požadovanom  rozsahu  a to v pondelok- štvrtok od 17:00 - 22:00 a piatok až nedeľa
od 17.00 – 24:00 hod.

12. Informácia o     stave prác na výstavbe vodovodu a     kanálu v     lokalite IBV 9.  
Pán starosta oboznámil prítomných poslancov so vzniknutou situáciou a prerušením prác na
tomto stavebnom  projekte, ktoré boli zapríčinené administratívnymi obštrukciami zo strany



riadiaceho organu, pri úhrade faktúry za vykonané práce zhotoviteľom. V súčasnom období
tieto problémy boli vyriešené a v stavebných prácach  sa naďalej  pokračuje.

13.  Informácia  k     pripravovaným  zmenám  v     odpadovom  hospodárstve  –  zber  textilu  ,  od
01.01.2025
Pán starosta podal  prítomným poslancom informáciu o zmenách v odpadovom hospodárstve. 
Podľa  novej  legislatívy  bude  obec  povinná  zabezpečiť  i zber  textilného  odpadu.  Pri
informovaní sa o možnostiach zabezpečenia tejto novej úlohy u nášho zmluvného partnera,
spoločnosti  KOSIT  a.  s.,  mu  bolo  oznámené,  že  doposiaľ  spoločnosť  ešte  neobdŕžala
jednoznačné usmernenie. V tomto stanovisku zástupca zvozovej spoločnosti uviedol, že podľa
doterajších  informácii,  najjednoduchšia  cesta  k zabezpečeniu  tejto  úlohy,  bude  zber  na
základe požiadania obcou. 

14. Vyhodnotenie podujatia „Stretnutie pod Lysou dňa 11.08.2024“.   
Prítomní poslanci boli oboznámení s vyúčtovaním príjmov a výdajov na slávnosti stretnutia
pod Lysou. 

15.  Zhrnutie  prijatých  uznesení  k     jednotlivým  bodom  programu   pripravil  Ing.  Peter
Hadbavný.

16. Na záver  p. starosta  M. Bobrik poďakoval prítomným poslancom a hlavnej kontrolórke
za účasť na  zasadnutí obecného zastupiteľstva a ukončil  zasadnutie.

V Petrovciach 07.10.2024    Overovatelia: Andrej Čurlík.....................................................

                                                                   Martin Čurlík .....................................................

                                      Zapisovateľka: Anna Gajdošová ..................................................


